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Six years ago, a hoof to the head ended Leslie Hardin's show-jumping career and his
relationship with the man he loved. Broken, hurt, and rejected, Les has focused his
energies on rebuilding his life. Les's accident has shown him that the most valuable
treasures are usually found under an imperfect surface, and his reputation for taking in
strays starts to grow. But it's one of these strays in particular, injured rodeo cowboy
Randy Hersch, who captures more than just his compassion. Between his disapproving
father and his chosen career path, Randy has always felt the need to deny his passion.
But when Les takes him under his wing, Randy begins to realize that he is truly strong
enough to admit his true self-to himself and the rest of the world. But in the arms of a
broken man, can he find acceptance.and love?
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标签

不要回家

评论

原谅我看完的第一本英文书是没什么深度的爱情小说（就这样也快把 Kindle
的词典功能用爆炸了）……故事就是所谓的 Cowboys Love Story
吧，对西部牛仔生活描写得还挺细致的，文笔很稳，某些对白（独白）略舞台剧但是可
以接受。最主要的是甜（而不腻），这就是所谓的亲爹作者啊，太甜了，时不时也 hot
一下，反正俩男主怎么幸福作者就怎么来，成功抚慰了我被严肃文学折磨得千疮百孔的
内心。06年的小说了，这异常直白的封面我也不苛求太多，挺好（……）。打了真心实
意的4颗星，我在认真考虑要不要再读一遍唷……
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